
  

Bestuurlijk Overleg Verslag    
 
 
Datum: 17 januari 2025 
Tijdstip: 9.00 – 10.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis 
 
 
Deelnemers: Voorzitter OVDD 
  Bestuurslid OVDD 
  Wethouder economie gemeente Dronten 
    Senior beleidsadviseur economie gemeente Dronten 

Senior accountmanager gemeente Dronten 
Notulist gemeente Dronten 

 

 
1. Opening vergadering 

De vergadering wordt om 9.05 geopend. 
 

2. Vaststelling agenda 
Extra agendapunt: nieuwe uitspraak over stikstof doelstelling 2030 artikel uit de krant. Welk 
effect heeft dit op de projecten binnen de gemeente Dronten? 
 

3. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen.  

 
 Kort verslag overleg 17 november 2024 

Er zijn geen op- of aanmerkingen.  
 

 Vaststelling concept verslag 
De notulen wordt vastgesteld. 
 

 Stand van zaken actiepunten: 
Er wordt, mede aan de hand van de actiepuntenlijst, besloten behalve de bestuurlijke 
overleggen ook ambtelijke overleggen te organiseren. Een aantal punten van de 
actiepuntenlijst (onderaan het verslag) kunnen naar het ambtelijk overleg, daarmee blijft 
de agenda van het bestuurlijk overleg beperkt tot bestuurszaken. Op termijn kan de 
frequentie van het bestuurlijk overleg wellicht omlaag. Ambtelijk overleg vindt in eerste 
instantie in dezelfde cyclus plaats als het bestuurlijk overleg.  
 
Er zijn nog steeds problemen m.b.t. de telefonische bereikbaarheid van de gemeente. Dit  
probleem is bekend binnen de gemeente, maar er is nog geen duidelijke oorzaak 
gevonden. Wel is bekend dat het aan de telefooncentrale ligt. Intern wordt dit nogmaals 
onder de aandacht gebracht. 
 
Er is onlangs vanuit de gemeente en dwingende mail ontvangen m.b.t. een nieuw 
aangewezen jobcoach. Voor ondernemers voelt dit dwingend en vervelend en ook 
onnodig. De gemeente geeft aan dat de mail vanuit juridisch oogpunt wellicht juist is, maar 
dat de boodschap ook anders (vriendelijk en minder dwingend) gebracht kan worden. 
Intern wordt dit uitgezocht. 
 
 
 
 



4. Vervolg Strategisch Beleidskader Economie 
 

a. Behandeling in de gemeenteraad; terugblik oordeelsvormende avond 16/1/2025 
 

Afgelopen donderdag 16 jan was de oordeelsvormende avond van de raad over het Strategisch 
Beleidskader Economie. Onderwerpen welke met name aan bod kwamen waren de agrarische sector, 
beschikbaarheid van bedrijfsgronden, arbeidsmigranten en ondernemersdienstverlening. Hier zullen 
door fracties mogelijk nog moties of amendementen op worden ingediend. De besluitvormende avond 
zal plaatsvinden op  
 
Zodra het beleidskader is vastgesteld, wordt er een uitvoeringsprogramma opgesteld, waarbij OVDD 
en EPD als belangrijke gesprekspartners fungeren. Om dit proces te faciliteren, wordt er een 
gezamenlijke sessie met het bestuur voorgesteld, waarin de planning en verantwoordelijkheden nader 
worden besproken. Er wordt tevens besloten om een vertegenwoordiger van elke EPD-groep uit te 
nodigen voor deze sessie. 
 
Tijdens het overleg komt naar voren dat het college een bepaald budget beschikbaar heeft voor de 
uitwerking van het uitvoeringsprogramma. De OVDD geeft aan graag mee te willen denken over de 
besteding van dit budget, waarbij zowel de korte, middellange als langetermijndoelstellingen in acht 
worden genomen. 
 
Het actieplan ondernemingsdienstverlening is binnenkort beschikbaar en dat de eerste EPD-
vergaderingen in februari gepland staan, waarin het actieplan ondernemersdienstverlening zal worden 
gepresenteerd. 
 
Er wordt afgesproken dat de gemeente met een datumvoorstel komt voor de gezamenlijke sessie met 
het bestuur. Om de voorbereiding te bespoedigen, wordt het stuk ondernemingsdienstverlening onder 
embargo gedeeld met OVDD en EPD, zodat zij de tijd hebben een visie te vormen. OVDD koppelt 
terug wie vanuit OVDD en EPD aansluit bij de gezamenlijke sessie, en dit wordt tevens nagevraagd 
tijdens de EPD-vergadering. Na de sessie volgt er een terugkoppeling per mail op het conceptstuk, 
waarna aanpassingen worden verwerkt en de definitieve versie per mail wordt gedeeld. De deadline 
voor de definitieve versie is voor de zomer van 2025. 
 
OVDD doet het voorstel om in de Handel & Wandel, het business magazine van OVDD, een special 
over duurzaamheid op te nemen. Dit zou als eerste thema kunnen dienen, en er wordt voorgesteld om 
een planning op themaniveau te maken voor zowel het bestuurlijk overleg als het 
uitvoeringsprogramma, om zo meer structuur en samenhang te creëren.  
 

b. In hoeverre gaat dit de agenda van het bestuurlijk overleg bepalen (in uitwerking en 
realisatie) 

 
Voorstel is om dit als vast onderdeel op de agenda te plaatsen, maar dan op hoofdlijnen. De OVDD 
zal ook op ambtelijk niveau via het uitvoeringsprogramma betrokken worden. 
 

5. EPD groepen en de rol van de OVDD 

In alle EPD groepen zit een vaste afgevaardigde vanuit de OVDD. Verslagen van de EPD 
vergaderingen worden na vaststelling gedeeld met het secretariaat van de OVDD. De OVDD is er zelf 
voor verantwoordelijk dat de plek in EPD wordt gevuld en dat afstemming met het bestuur plaatsvindt. 
Daarnaast is er uiteraard afstemming met het bestuur van de OVDD. Dit zal plaatsvinden via het 
ambtelijk overleg of, afhankelijk van het onderwerp, via aparte sessies. Indien wenselijk kunnen 
onderwerpen ook worden geagendeerd voor het bestuurlijk overleg.  

 Na de recente bestuurswisseling is de afvaardiging vanuit de OVDD gewijzigd. 

 

 



6. Overlegstructuur OVDD – Gemeente 

De overlegfrequenties worden aangepast. Er is een onderscheid tussen een ambtelijk en een 
bestuurlijk overleg. Het ambtelijk overleg is op uitvoerend niveau, het bestuurlijk overleg wordt meer 
strategisch ingezet. Er zijn aparte actielijsten. Door de ambtelijke contacten te intensiveren, kan de 
frequentie van het bestuurlijk overleg worden teruggebracht tot circa één keer per drie maanden, 
waarbij rekening wordt gehouden met het zomerreces. De gemeente doet een voorstel voor data. 
Uiteraard geldt altijd dat indien er acute situaties zich voordoen waardoor een ambtelijk dan wel 
bestuurlijk overleg eerder noodzakelijk is, dit in overleg altijd kan worden georganiseerd. 

7. Planning uitgifte kavels Poort van Dronten 3 & 4 

Voor de Poort van Dronten, Overijsselseweg, komt naar verwachting in 2026 circa 80 hectare grond 
vrij. De gesprekken met het Rijksvastgoedbedrijf (RVB) lopen. De Domeinen is een van de nieuwe 
partijen die zich hier zullen vestigen Er wordt gewerkt aan een stedenbouwkundigplan.  

Daarnaast wordt gekeken naar de lopende sleutelprojecten en hoe deze op de nieuwe ontwikkelingen 
kunnen aansluiten. In de nieuw op te stellen Strategie Werklocaties zal dit worden meegenomen. De 
OVDD vraagt ook aandacht voor kavels in een hogere milieucategorie: 4 en hoger. De gemeente 
geeft aan dat ook de provincie Flevoland hier aandacht voor heeft middels een recent uitgevoerde 
provinciale behoefteberaming. Zodra deze openbaar is, worden de stukken met de OVDD gedeeld. 

Het stationsgebied is aangemerkt als potentiële woon-werklocatie. Recent is een 
haalbaarheidsonderzoek gestart naar de mogelijkheden. 

Langs de A6, waaronder in Swifterbant, ligt vanuit de Regio Zwolle een zoekgebied naar een terrein 
voor grootschalige bedrijfskavels. De DUN – gemeenten willen hier over nadenken mits aan een 
aantal voordaarden wordt voldaan waaronder: betere bereikbaarheid (N50/Lelylijn), bedrijvigheid 
passend in de regio. Meer informatie is terug te vinden op: 
https://www.regiozwolle.nl/bibliotheek/downloads/rapport-reb2040-regiozwolle. De stukken zullen ook 
worden gedeeld met de OVDD. 

 
8. Wat staat er de komende tijd op de agenda? 

 
* Meet up 16 april  
Dit is een bijeenkomst voor alle ondernemers in Dronten over duurzaamheid, 
innovatie en financieringsvraagstukken. Verschillende partijen zijn hiervoor 
uitgenodigd zoals EEF, Horizon, regio Zwolle en VNO NCW.  OVDD kan ook 
aansluiten met een stand net als bedrijvenplatform Dronten 
 
* Stakeholders MKB Schakelteam op 30 januari (Horizon)  
 
Er wordt nog bepaald wie aansluit vanuit de OVDD. 
 

9. Rondvraag en afsluiting  

OVDD stelt de vraag welk effect het stikstofdoel 2030 gaat hebben op de projecten binnen de 
gemeente Dronten. Dit wordt intern nagevraagd. Is voor nu onbekend. 

De notulen staan sinds vorig jaar niet meer op de website. De gemeente pakt dit op.  

OVDD geeft aan dat de kavel van Freshcare waarschijnlijk te koop wordt aangeboden. Intern zal dit 
nagevraagd worden.  

 
 



Kavel Plukon op de Poort van Dronten 
Deze locatie lijkt interessant voor de gemeente om te verwerven en zo kavels beschikbaar te maken 
voor uitgifte. De makelaar is positief over de verkoopbaarheid, maar er zijn ook concrete plannen voor 
de realisatie van een groengasfabriek. De wethouder heeft de teamleider gevraagd de mogelijkheden 
te onderzoeken. Uiteraard is het van belang om de netcongestie bij de planvorming te betrekken. 
 
EPD bedrijventerreinen Marion 
De gemeente wil aan de slag met het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) voor bedrijventerreinen. Uit 
de incidentcijfers blijkt dat de situatie op vrijwel alle terreinen niet urgent is. De focus zal daarom 
liggen op het aspect 'schoon en heel'. Binnen de EPD Bedrijventerreinen wordt de keuze voorgelegd 
tussen Samen Veilig Ondernemen (SVO) en KVO, en op welk bedrijventerrein gestart wordt voor het 
beste resultaat 
 
Ondernemersverkiezingen. 
De ondernemersverkiezingsavond op zaterdag 11 januari was geslaagd. Vanuit de gemeente zijn 
taarten gebracht baar de winnaars. Dit werd er op prijs gesteld. 
 
Economic Board Zwolle,  
De Economic Board Zwolle is het belangrijkste economische orgaan in de regio Zwolle. Zij is 
verantwoordelijk voor het actueel houden van de economische visie en de strategische richting van de 
regio. In de Economic Board Zwolle zitten ondernemers, vertegenwoordigers van het hoger en 
middelbaar onderwijs, omgevingspartijen en bestuurders van de 22 regiogemeenten en de 4 
provincies. 

Voor de Agrarische Jan Groen is Jan Groen voorgesteld om zitting te nemen in de Economic Board. 
De wethouder overweegt om vaste vervanger te worden voor de Economic Board namens de 
gemeente DUN. Het is goed dat de gemeente meer betrokken is bij de regio Zwolle. 

Nr. Omschrijving actiepunt Wie/actiehouder Wanneer? 
  1 Actiepunten + verslag BO worden binnen 5 werkdagen 

verspreid. 
(2023) Gemeente doorlopend 

13 Netcongestie problematiek voor bedrijven bespreken 
 
Ambtelijk overleg verplaatsen 
 

Gemeente/ OVDD doorlopend 

21 Proces rondom vergunningsaanvraag.  
EZ heeft hier een start meegemaakt. Komt terug in de 
uitvoeringsprogramma. Klantreis is gemaakt. Hoe gaan 
we de OVVD in positie brengen, en wat zijn de 
verwachtingen van elkaar. Wanneer is het logisch dat zij 
instappen. 

Gemeente september 2024 

34 Hoe OVDD Informeren voordat besluit openbaar wordt.  
Bestuurlijke actielijst. => check gemeente 

Gemeente Juni 2024 

36 Inzichtelijkheid vergunningen. Link op de gemeentepagina 
plaatsen met directe doorverwijzing naar de website. Tot 
die tijd weer in de krant vermelden 
 
Ambtelijke actielijst. 

Gemeente Juni 2024 

37 Op de website is niet duidelijk aangegeven dat ook zonder 
Digi-D gebruik gemaakt kan worden van de website. Digi-
D is een drempel voor sommige mensen. 
Website is aangepast, nu optie zelf contactgegevens 
invoeren 
 

Gemeente Juni 2024 

38  “Gemeente Dronten” in beeld laten komen bij terugbellen. 
Gemeente slechte bereikbaarheid.  
Telefonische bereikbaarheid is via het spraakprogramma 
sws een uitdaging 
 
Ambtelijke actielijst 

Gemeente September 2024 



40 Arbeidsmigranten; gemeente zal gesprek organiseren 
tussen wethouder Van Bergen en BO. OVDD geeft aan 
wat de vragen zijn.  
 
Vindt plaats in het ambtelijk overleg. 15-20 min in het 
team bespreken tot aan realisatie. Hoe verloopt dit proces 
intern nu verder? Wie contactpersoon? 

Gemeente 
 
OVDD 

Juni 2024 

41 Resultaat MKB onderzoek. Conclusie: meer aandacht 
voor ondernemers binnen het gemeentehuis. Hoe 
verbeteren? OVDD komt hierop terug.  
Burgemeester uitnodigen voor BO. => wat bedoelen we 
hiermee? 
Dit krijgt aandacht via het SBE en actieplan ODV. 
 
Regio zwolle heeft een aantal werkgroepen. Gemeente is 
hierbij aanwezig. Gaan programma opstarten. Als OVDD 
hier een rol in kan spelen. Is ook een actie vanuit het 
uitvoeringsprogramma.  
 

 
 
 
OVDD 
Gemeente 

Juli 2024 

47 Technische opleidingen staan niet op de lijst van Upgrade 
Jezelf. Het zijn alleen erkende opleidingsinstituten, echter 
zijn er bij deze doelgroep andere kwalificaties nodig die 
niet op deze lijst staan. Zij worden vaak intern opgeleid.  
 
Kan op ambtelijk overleg. 

Gemeente December 2024 

48 Intern opnemen inzake de slechte telefonische 
bereikbaarheid 

Gemeente Januari 2025 

49 Terugkoppeling geven aan de betreffende afdeling mbt 
ongewenste communicatie jobcoach. 

Gemeente Januari 2025 

50 Inplannen eerste sessie uitvoeringsprogramma? 
Voortgang via EPD en ambtelijk overleg OVDD 

Gemeente Januari 2025 

51 Opstellen stroomschema en stappenplan onderwerpen 
uitvoeringsprogramma. Deadline:  

Gemeente Januari 2025 

52 Inplannen kennismakingsgesprek OVDD als nieuwe 
afvaardiging in EPD namens OVDD 

Gemeente Januari 2025 

53 Datum voorstel maken voor het ambtelijk overleg en 
bestuurlijk overleg 2025 

Gemeente Januari 2025 

54 OVDD geeft door wie vanuit OVDD aansluit bij de 
Stakeholders MKB Schakelteam op 30 januari (Horizon) 

OVDD Januari 2025 

55 Openbare notulen op website plaatsen Gemeente Januari 2025 
 


